
Punten uit de kerkenraad van 25 november 2019 

Ds. Lous opent de vergadering met het lezen van de lofzang van Maria en gaat voor in 

gebed. Op deze kerkenraad mochten we mw. Ingrid Rasmussens als ouderling verwelkomen: 

zij zal zich o.a. richten op culturele activiteiten, die vanuit onze gemeente worden 

georganiseerd. De belangrijkste onderwerpen van deze kerkenraadsvergadering waren de 

bespreking van de begrotingen voor 2020 van de kerkrentmeesters (de kerk) en de diaconie: 

• Bij de kerk worden de tekorten elk jaar hoger. Voor 2020 is er een groot tekort 

begroot: die tekorten komen ten laste van de reserves. De situatie wordt zorgelijk. In 

het nieuwe jaar zullen de kerkrentmeesters de stand van zaken in een bijeenkomst 

met gemeenteleden toelichten. 

• De diaconie begroot voor 2020 een klein tekort. Verder is de samenstelling van de 

colleges besproken en zijn namen genoemd voor de kascontrolecommissie. Het 

kerkdiensten- en collecterooster voor 2020 is aan de orde geweest. 

• De kerkrentmeesters melden dat ze onderzoek doen naar digitaal collecteren. 

Uiteindelijk zal dit onderzoek tot een voorstel leiden om dit al dan niet in te voeren. 

Collecteren met de zakjes blijft hoe dan ook gewoon doorgaan. 

Ook de komende activiteiten in de adventsperiode en kerst komen ter sprake, zoals de 

kerstboompjesactie, de kerstchallenge met de jongeren en de herdertjestocht. 

Rond 22:00 uur besluiten we de vergadering met het zingen van lied 433. 

Ds Kees Lous 


